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Even voorstellen;
Leon van der Elsen

4

Venlo-Zuid-Schoon
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Voor u ligt een vernieuwde Wijkkrant, 

iets kleiner van formaat, een ander letter-

type en nog een paar wijzigingen. Soms is 

verandering noodzakelijk bijvoorbeeld 

om de krant wat betaalbaarder te maken. 

Zie ook onderaan deze pagina.

We weten het ondertussen wel. We zouden 

meer overhouden, niet per se meer krijgen, 

maar minder hoeven in te leveren. Zo zei onze 

nationale regering. nu, onze gemeente kan 

er ook wat van. de Wijkoverleggen kregen in 

voorgaande jaren nog projectengeld om in hun 

wijk mooie dingen uit te voeren en zaken te 

realiseren. door de krappe financiële situatie 

van de gemeente voelt die zich genoodzaakt om  

het projectengeld stop te zetten, nul, niets, nada 

krijgen we meer… Voor Venlo-Zuid betekent 

dit o.a. dat we voor het uitbrengen van onze 

Wijkkrant geld te kort komen. 

Het budget voor communicatie vulden we bij aan 

het projectengeld om toch vier maal per jaar een 

gevarieerde wijkkrant te kunnen uitbrengen. 

Hoe we dat gaan oplossen weten we nog niet, 

want u, maar ook de gemeente vindt het wel 

belangrijk dat u geïnformeerd wordt over wat er 

speelt in de wijk, nu de middelen daarvoor nog. 

Heeft u ideeën? Laat het ons weten, email 

redactievenlozuid@hotmail.com en natuurlijk 

ook wat u van de vernieuwde stijl vindt.

Geachte beWonerS, 

Zuidpareltje

Vrijwilligers voor 
Hagerweike

KuCuLoere-festival
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 WAAR ZIJN WE MEE BEZIG?

Er is genoeg te vertellen over de afgelopen paar 
maanden. Wat is er gedaan en waar zijn we als 
Bewonersnetwerk Venlo-Zuid of werkgroep 
daarvan mee bezig. Op woensdag 13 maart 
was weer een plenaire vergadering waar we 
de Stand Van Zaken, de StaVaZa genoemd, 
doornamen.

Zoals bijna elke Wijkkrant van de laatste vijf jaar en 
op heel veel vergaderingen is er weer gesproken 
over parkeren, over overlast hiervan. nu steekt 
het vooral de kop op in de omgeving van de 
Willemstraat. Het schijnt te maken te hebben met 
enkele kamerverhuurpanden in die omgeving. 
de grotere overlegavond die de gemeente wilde 
organiseren hierover gaat dit jaar niet door, 
maar de werkgroep parkeren van het BnVZ blijft 
aandacht voor de problemen hebben. Waarvan 
akte. ervaart u overlast en heeft u een idee hoe 
dat opgelost kan worden, laat het ons weten 
en help ons daar bij. Contact graag via email 
bewonersnetwerkvenlozuid@hotmail.com  

Vorig jaar op 2 juli is een eerste bijeenkomst 
geweest omtrent de bouwplannen op de Sloter-
beekstraat, voormalig m&m-gebouw.

In februari is een in juni gevormde werkgroep 
bij elkaar gekomen om de eerste ruwe plannen 
te horen en mee te praten. We waren met vijf 
bewoners en vertegenwoordigers van gemeente 
en Woonwenz. die werkgroep zorgde dat er voor 
de diverse aspecten van leefbaarheid voor de 
huidige bewoners van die omgeving goed bekeken 
werden. Het was een open en constructief over-
leg en de hoop is dat eind 2019 een grotere bewo-

nersavond kan worden gehouden waar de meer 
vast omlijnde plannen worden gepresenteerd.  
u hoort dat bijtijds.

Ook zijn een poos geleden twee bijeenkomsten 
geweest met het bestuur van het Hagerweike en 
diverse betrokkenen uit de wijk over de plannen 
met de speeltuin. elders in de krant kunt u onder 
andere een oproep lezen voor vrijwilligers. Heeft 
u een paar uurtjes tijd en geniet u van spelende 
kinderen? Wat houdt u tegen om deel te nemen?

een aantal weken geleden ontvingen wij voor 
de zoveelste keer een klacht over erg lange 
vrachtwagens op de kruising Pastoor Op Heijstraat 
/Saxenkamptstraat. er werd gevraagd om een 
inrijverbod hiervoor.
Vaak ontstaat schade aan geparkeerde auto’s 
daar. Zie de foto en begrijp waardoor…

In januari hebben enkele mensen gesproken over 
een in te voeren rOOKVerBOd in de gebouwen 
en terreinen van College den Hulster. Omdat 
gevreesd wordt voor verplaatsing van de rokers 
naar omliggende straten zijn we alvast het gesprek 
aangegaan, want overlast willen we voorkomen! 
Zie het stuk elders in deze krant.
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Op vrijdag 10 mei om 16:30 uur onthullen wet-
houder Pollux, dichter Herman Verweij en twee 
kinderen namens KuCu Venlo-Zuid een bronzen 
plaquette met het gedicht ‘no picture, Sir!’. 
Het gedicht gaat over de drie witte ganzen op 
de Ganzenstraat en hangt naast de ingang van 
speeltuin ‘t Hagerweike.

Het is nog vroeg maar toch wordt er al nagedacht 
en gewerkt aan een avond “Stop de inbreker” die 
in Venlo-Zuid op donderdag 24 oktober zal worden 
gehouden in de Zwanenhaof. Voor de zomer komt 
daar nog een publicatie over bij u in de brievenbus, 
maar noteer die avond alvast in uw agenda!

een thema dat ook vaker terugkomt in onze 
vergaderingen en op deze pagina’s is overlast 
van hangjeugd. met het beter worden van het 
weer neemt dit helaas weer toe. We hebben in de 
vergadering iedereen nog eens herinnerd aan de 
bestaande afspraken en dat overlast altijd gemeld 
kan worden bij de straatcoaches tel. 06-25074007. 
die straatcoaches kennen de meeste groepen 
jongeren in de wijk en zijn tot 02:00 uur actief! 
Samen houden we het beheersbaar.

Ook al langer bezig zijn we met het opknappen 
van het winkelplein. de bijdrage van de winkeliers 
kunt u verderop lezen, ze houden het plein mee 
schoon. Het BnVZ vond het een goed idee om het 
plein op te fleuren met een aantal bloembakken 
aan lantaarnpalen. Scholieren van VSO ’t Wildveld 
hebben de geraniums opgekweekt die u vanaf eind 
april kunt bewonderen. Samen maken we er wat 
moois van!
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 EVEN VOORStELLEN

Vanaf 1 februari 2019 ben ik uw nieuwe stads-
deelmanager. Ik volg Pieter van de rijdt op die 
vele jaren deze functie in uw wijk heeft vervuld. 
Ik ben ruim 4 jaren stadsdeelmanager in Venlo-
Oost en Venlo-noord-Oost en door de ruil met 
Pieter heb ik nu Venlo-Zuid er bij en Pieter Venlo-
Centrum. Ik ben geboren, getogen én ook nog 
steeds woonachtig in Venlo. dat heeft vooral veel 
voordelen. In de afgelopen weken ben ik in mijn 
nieuwe gebied al op veel plekken geweest en ik 
merk dat er steeds weer iets moois te ontdekken is.

Als stadsdeelmanager zal ik mij inzetten om de 
gemeenschappen uit Venlo-Zuid (en Oost en 
noord-Oost) op de voorgrond te plaatsen. dat is 
ook de uitdrukkelijke wens van de gemeenteraad 
en het college van Burgemeester en Wethouders. 
Het gesprek met u over de zaken die er leven en 
spelen in de buurten en wijken staat wat mij betreft 
centraal. en dan uiteraard uitvoeren wat we met 
elkaar afspreken; vooral doen dus! Ons contact 

kan georganiseerd (bijvoorbeeld via het buurt- en 
bewonersnetwerk) plaatsvinden maar ook op elke 
andere manier; bewoners die samen een initiatief/
project willen realiseren, iets willen betekenen en 
bereiken voor hun eigen straat, buurt, plein, wijk, 
enz. de vorm waar we dat in doen maakt dus 
eigenlijk niet uit. Samen met uw wijkwethouder 
Alexander Vervoort en wethouder Sjors Peeters 
van wijkgericht werken zal ik mijn bijdrage leveren 
aan het gezamenlijk realiseren van een prettige 
leef- en woonomgeving. 

Ik heb er veel zin in en zie uit naar de samenwerking 
met u allen.

Leon van der Elsen

stadsdeelmanager Gemeente Venlo
le.vanderelsen@venlo.nl 
tel. 06 -14 35 42 80
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In juni staat Venlo-
Zuid een muzikaal 
weekend te wachten. 
Op vrijdag 28 juni 
struint de brassband 
van Muziekvereniging 

Valuas ’s avonds met een aantal korte 
concerten door de wijk. Op zaterdag 29 juni 
vindt een play-in voor koperblazers plaats 
in Ut tref aan de Hendrikxstraat, met voor 
alle geïnteresseerde muzikanten uit de regio 
workshops, een gezamenlijke repetitie en een 
afsluitend concert. Heel leuk natuurlijk, zo’n 
muzikaal weekend, maar een brassband, wat is 
dat nu precies? Hoog tijd voor een toelichting 
door de dirigent van de brassband van MV 
Valuas: Henk Mertens.

Henk mertens, 37, begon ergens rond zijn 10e jaar 
met muziek maken. Hij kwam via een prijsvraag 
van een plaatselijke muziekvereniging in aanraking 
met de muziekwereld. Hij startte op klarinet en 
ging later ook piano spelen. naast de brassband 
van mV Valuas dirigeert Henk momenteel de 
fanfare van Lierop en de harmonieën van Geldrop, 
Berkel-enschot en Sint-michielsgestel. Vooral 
harmonieën en fanfares dus, maar dat is niet 
vreemd gezien de procentuele verhouding tussen 
de drie orkestvormen in het zuiden van het land. 
In Limburg zijn slechts vijf brassbands tegenover 
zo’n 250 fanfares en harmonieën. dat in Venlo-
Zuid één van deze vijf brassbands gevestigd is, is 
dan ook erg bijzonder.

Wat maakt een brassband nu anders dan de 
andere twee orkestvormen? “de harmonie is 
ontstaan in Frankrijk, ongeveer in 1840. Het is een 
heruitvinding van Adolphe Sax, de bouwer van 
o.m. de saxofoons en de saxhoorns (bijv. bugels). 
Hij had het idee ‘ik neem een symfonieorkest en 
vervang de strijkers door klarinetten, saxofoons 
en saxhoorns.’ de fanfare is hiervan een variant 
zonder klarinetten die bijna alleen in de Benelux 
voorkomt, met één uitzondering in Japan. de 
brassband heeft eigenlijk een hele andere insteek. 
dat is puur koper plus slagwerk. deze is ontstaan 
vanuit de industrie in Groot-Brittannië waar 
bedrijven een brassband oprichtten voor het 
personeel als recreatie en vervolgens daar ook 
onderling competities mee aangingen. Wat typisch 

is voor een brassband is het instrumentarium, 
de combinatie van cornetten, trombones en 
zacht koper. een andere eigenschap is dat de 
brassband, door zijn kleinere omvang, binnen de 
blaasorkesten het enige orkest is dat functioneert 
als een ensemble. de rol die bij een harmonie of 
fanfare bij een groep ligt, rust bij een brassband 
bij slechts enkele spelers. Als muzikant in een 
brassband heb je daardoor een veel grotere 
verantwoordelijkheid ten opzichte van het geheel. 
dat maakt het voor de spelers veel uitdagender, 
en voor de dirigent soms ook spannender.” Het 
vraagt wat betreft dirigeren dan ook een andere 
aanpak: “Op technisch vlak dirigeer je veel kleiner 
en directer, want iedereen zit veel dichterbij. 
de muzikanten in een groot orkest zitten verder 
van je af. daar moet echt een afstand overbrugd 
worden. Verder is in een brassband de menselijke 
omgang veel persoonlijker doordat het team van 
muzikanten kleiner is.”

Wie de afgelopen jaren wel eens bij een Concertino 
of winterconcert van mV Valuas is geweest, kan 
zich wel een beeld vormen bij de muziek die de 
brassband zoal speelt. Henk vertelt daarover: “We 
hebben ooit een meer traditionele situatie gehad, 
waarbij we vooral klassieke brassbandmuziek 
speelden en uitwisselingsconcerten deden. de 
tijden zijn veranderd en daarmee ook de muziek-
keuze. de laatste jaren is er meer diversiteit, 
entertainment en lichte muziek bij gekomen.”

nieuwsgierig geworden en wil je wel eens live 
ervaren wat een brassband is? Houd dan de 
sociale media of de website van mV Valuas in de 
gaten voor de laatste updates over het muzikale 
juni-weekend en andere activiteiten.

MUZIEKVERENIGING VALUAS
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VENLO-ZUId-SCHOON

deze werkgroep bestaat al zes jaar en bestaat 
uit een aantal vrijwillige bewoners die de 
coördinatie van het schoonhouden van de wijk 
regelt. Ze werven partners onder de bewoners 
en verenigingen e.d. en vinden die! Zo zijn er 
al ongeveer 80 bewoners actief die een groter 
of kleiner deel van hun buurt van zwerfafval 
ontdoen. Ook hebben zij al tien grotere partners 
onder de verenigingen enz. die een groter deel 
van de wijk mee schoonhouden. U hebt hier al 
vaker over kunnen lezen in oudere wijkkranten.

deze keer willen we het hebben over de 
meehelpende bedrijven! Want die zijn er ook. Al 
voor het ontstaan van onze werkgroep hebben 
diverse winkeliers van het winkelplein zich 
georganiseerd en met elkaar afgesproken om 
dat schoon te houden. dat is namelijk verplicht. 
Bedrijven en winkeliers worden geacht om 25 
meter rondom hun bedrijf van afval en zwerfafval 
te ontdoen! Zo staat het in de wet! de 25 
meterregel geldt al sinds 2014, maar is toch bij 
veel ondernemers onbekend. maar wat is die 25 
meterregel eigenlijk? Simpel gezegd houdt deze 
regel in dat je als ondernemer verplicht bent om 
de 25 meter rondom je onderneming schoon 
te houden van afval. dit geldt zowel voor eigen 
bedrijfsafval als zwerfafval. denk onder andere aan 
plastic, verpakkingsmaterialen, sigarettenpeuken 
en etenswaren. Ontdekt de inspectie tijdens 
een controle toch rondzwervend (bedrijfs)afval? 
dan krijg je een boete. Gelukkig doen (bijna) alle 
ondernemers in onze wijk mee!

Onze meehelpende bewoners maken kans op 
een cadeaubon. deelnemende verenigingen 
krijgen een geldelijke jaarlijkse beloning maar 
meehelpende winkeliers en bedrijven belonen we 

niet. Om onze dank te laten blijken doen we toch 
af en toe iets. enkele jaren geleden hebben we 
speciale nederland Schoon-prullenbakken voor 
hen gekocht en dit jaar zorgen we voor mooie 
bloembakken voor aan de lantaarnpalen op het 
plein. Wij doen de eerste aankoop en de latere 
jaren bekostigen de winkeliers het zelf. Alles voor 
een mooi winkelplein.

en nog mooier, de scholieren van ’t Wildveld 
helpen de winkeliers bij het onderhoud van die 
bloembakken. maar daarover las u al op pag. 3, 
een volgende keer meer! 

tegenwoordig staat het milieu hoog op de 
agenda, een schonere wereld, minder plastic, 
minder CO2, schonere wateren, zoveel mogelijk 
recyclen, bergen zwerfafval en zo kunnen we 
nog wel even doorgaan. een kleine bijdrage 
leveren kunnen we allemaal. Ook in Venlo-Zuid 
hebben we veel last van zwerfafval, door de inzet 
van de werkgroep Venlo-Zuid-Schoon wordt dit 
onderwerp onder de aandacht gebracht en wordt 
er actief wat aan gedaan. twee keer per jaar wordt 
er door vrijwilligers zwerfafval opgeruimd. Hier kan 
iedereen zich als vrijwilliger voor opgeven; het zijn 
altijd weer succesvolle morgens. Ook zijn er al veel 
bewoners die een klein stukje wijk schoonhouden 
rond of bij hun eigen woning, hier is de werkgroep 



Jaargang 24  ■  n r.  2  ■   ap r i l  2019 7

heel erg blij mee. Soms doen deze mensen er een 
schepje bovenop en nemen een groter stuk wijk 
voor hun rekening. een van deze mensen is Lotte 
engelman, zij doet meer als alleen dat kleine stukje 
rond haar woning en veel bewoners zullen haar 
wel al eens gezien hebben. de werkgroep Venlo-
Zuid-Schoon vond het daarom tijd om haar eens 
in het zonnetje te zetten en een bloemetje aan te 
bieden, geheel onverwachts werd dat op haar 
hobbygroepje dan ook gedaan. Ze was erg verrast  
en zei wel tien keer bedankt, dat is niet nodig. 
Jij bedankt Lotte voor jouw inzet! de uitgelote 

bewoners dit kwartaal zijn Arthur Willems, Helmie 
van dijk en dhr. Bongaerts. dank jullie wel voor het 
meehelpen jullie buurt en onze wijk mee schoon te 
houden.

Wist u dat het aantal inwoners in onze mooie wijk 
met 410 inwoners is toegenomen. (afgerond is 
dat 4%): van 9.775 in 2013 tot 10.185 in 2018. Als 
iedereen elke dag een stukje zwerfvuil opraapt/
opruimt zijn dat 10.000 stuks per dag. Jaarlijks zou 
met weinig moeite 3.500.000 stuks zwerfafval uit 
de wijk verdwijnen.

tIpI’S VENLO-ZUId

Afgelopen jaar zijn we in totaal negen keer 
de wijk ingegaan met een tipi! We wilden 
graag van u horen wat er speelt in uw straat 
en buurt op het gebied van welzijn, zorg, 
wonen en werken, omdat wij als betrokken 
netwerkpartners van het Huis van de Wijk 
samen met u op zoek gaan naar oplossingen 
voor uw vraag.

de betrokken samenwerkingspartners: de wijk- 
ondersteuner van Het huis van de Wijk, de Zuid-
pilaar, het Bewonersnetwerk Venlo-Zuid en bewo-
nersondersteuners.
We waren in de wijk bij ’t Hagerweike, het winkel-
plein en speelplein Anne Frankstraat.

Ook bij Crescendo en mariënhoven stonden we, 
telkens tussen 14:00 en 16:00 uur. Het totaal aantal 
bezoekers betrof: 23. Wat opviel is dat 12 vragen 
gericht waren aan de Gemeente Venlo. Hoe we in 
2019 contact met u zoeken, daar zijn we nog over 
aan het nadenken. nu leverde het al met al niet erg 
veel respons op; het was veel tijdsinvestering voor 
weinig momenten van contact.
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ZUIdpARELtJE   door Mart Peeters 

Van de punjab naar Venlo-Zuid

Elke dag kom ik wel een paar keer langs hun 
huis, bij mij in de straat. Zij wonen er net zo 
lang als ik. We kennen elkaar van een praatje 
en wat uitgebreider van de straatfeesten die 
we vroeger in onze straat organiseerden. Zij 
vragen me een paar keer per jaar wanneer er 
weer een straatfeest is: ze missen het. tijd 
voor een interviewtje voor het Zuidpareltje. Ik 
ga in gesprek met Anita en Kulwinder Gill, een 
Indiase familie met twee kinderen die inmiddels 
het huis uit zijn. 

Van een dorpje in de punjab naar Venlo
Kulwinder is geboren in de Punjab aan de grens 
van Pakistan. Zijn vader was dierenarts en wilde 
met zijn gezin om economische redenen naar 
engeland. Omdat dit niet mogelijk bleek is de 
familie naar Amsterdam getrokken. Kulwinder 
was toen 16 jaar. Vanwege de woningnood trok 
de familie Gill in 1978 naar Venlo en begon op de 
Helbeek op kamers. Later kochten ze een eigen 
huis. Anita woonde toen nog in de Punjab in India. 
Zij werd door een gezamenlijke tante gekoppeld 
met Kulwinder en kwam in 1983 naar nederland. 
Zij werd dus uitgehuwelijkt. “dat is in onze cultuur 
zo”, zegt Anita, “wij vonden het niet moeilijk en 
het is uitstekend gelopen. Het uithuwelijken 
gebeurt overigens nog steeds wel.” Anita was 
in India opgeleid tot lerares (masteropleiding 
aardrijkskunde). Het moeilijkst vond zij het om 
hier de taal te leren, terwijl ze mee de kost moest 
verdienen en de kinderen verzorgen. Al die jaren 
hebben zij en haar man samen in dezelfde fabriek 
gewerkt in Venlo. In 1988 zijn ze naast hun werk 
begonnen met een kledinghandel op de markt in 

Venlo. In de zomertijd staan zij ook buiten Venlo 
op markten. “Op de markt zijn we altijd goed 
geaccepteerd door andere marktkooplui. Het is 
er gezellig”, vertellen Anita en Kulwinder. “Je bent 
er eigen baas en dat voelt fijn. Je praat veel met 
de klanten, drinkt gezellig koffie en babbelt met de 
andere marktkooplui. Het is hard werken: 5 dagen 
in de fabriek en 2 dagen op de markt. elke week 
weer”. Anita is inmiddels een dag korter gaan 
werken om een dag per week op de kleinkinderen 
te kunnen passen. “en om hen te verwennen”, 
verklapt ze lachend. 

trots op de kinderen
Hun zoon heeft na het tweetalig VWO op den 
Hulster een universitaire opleiding bedrijfskunde 
afgerond en inmiddels een mooie functie bij de 
nederlandse Spoorwegen. Hij is al heel lang actief 
bij de Zomerparkfeesten. tegenwoordig neemt hij 
als een echte parkoholic elk jaar een week vrij om 
het feest mee te kunnen organiseren.
de dochter heeft HBO-toerisme gestudeerd en 
werkt na een zeer leerzame baan bij KLG in Venlo 
nu bij de landelijke douane.

Familie
Bij de familie Gill zie ik regelmatig auto’s met 
buitenlandse kentekenplaten staan: uit Frankrijk, 
duitsland en Italië. maar ook familie uit Canada 
komt over de vloer. Allemaal neven en nichten. 
de moeder van Anita woont in Frankrijk, de 
moeder van Kulwinder in Venlo-Zuid. Zij hebben 
een goede band met iedereen. Anita vertelt dat 
het familieleven in India heel anders werkt dan 
in nederland. “In nederland is iedereen apart: 
privacy, privacy, dat staat hier centraal. In India 
woont iedereen samen: vader, moeder, kinderen, 
opa en oma, ooms en tantes. Ze wonen samen, 
eten samen. Soms wonen er vier generaties in één 
huis. Oma houdt de zaak in de gaten en past op de 
kleinkinderen. Hier in nederland zijn veel ouderen 
eenzaam, omdat ze de hele dag alleen tussen vier 
muren zitten. In India kom je ook weinig dementie 
tegen bij ouderen. dat komt misschien door de 
actieve rol van de ouderen.”

Gepaste trots stralen mijn gesprekspartners uit, 
over wat ze van hun leven hebben gemaakt. daar 
ben ik het helemaal mee eens. ‘Schoen luuj’ denk 
ik bij mezelf als ik weer naar huis loop. respect!
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Als bewoner van Venlo Zuid 
kent u dat gevoel. de lente 
is in aantocht en we willen 
weer allemaal naar buiten. 
U vraagt de (klein)kinderen 
wat ze willen doen en die 
zeggen natuurlijk: “Wij wil-
len naar het Hagerweike”. 

de speeltuin speelt al sinds de opkomst van de 
wijk een belangrijke rol. Het is een plaats die jong 
en oud verbindt. enkele jaren geleden heeft het 
Hagerweike een grote metamorfose ondergaan. 
Verschillende partijen, waaronder Kindcentrum 
de Koperwiek, hebben destijds veel tijd en geld 
gestoken in het opknappen van de speeltuin. 
daarna is ook het Beatrixpark aangepakt en 
omgedoopt in Bubopark, een plek waar je 
spelenderwijs kennis kunt maken met elementen 
van de natuur. Ook het gebouwtje kreeg een 
opknapbeurt en een aanbouw om nog beter 
dienst te kunnen doen voor de bezoekers van de 
speeltuin. 

met Kindcentrum de Koperwiek werden afspraken 
gemaakt omtrent het gebruik van de speeltuin. 
de school maakt tijdens het speelkwartier (tussen 
10.00 – 11.30 uur) gefaseerd gebruik van de 
speeltuin. dat is ook nodig, omdat de huidige 
voorzieningen van de school zelf onvoldoende zijn 
voor het aantal leerlingen. 
Voor het open houden van de winkel in de 
speeltuin en voor het onderhoud van het groen 
waren destijds voldoende vrijwilligers. echter, 
door de groei van de economie en het groeiend 
aanbod van betaald werk is ons vrijwilligersaantal 

de afgelopen twee jaar flink gedaald. Ongetwijfeld 
heeft u dat kunnen merken in de speeltuin. 
Afgelopen jaar was het gebouwtje nog maar drie 
middagen open en het onderhoud van het groen 
bleef ook regelmatig achter. 
u merkt, wij zijn dringend op zoek naar nieuwe 
vrijwilligers om Speeltuin Hagerweike weer die 
bloeiende kern te laten worden die het altijd is 
geweest. Het zou toch zonde zijn als er straks 
alleen nog maar een speeltuin staat zonder 
gezellige plek waar je als buurtbewoner lekker kunt 
zitten met iets te drinken en iets lekkers, terwijl je 
van je (klein)kinderen geniet die aan het spelen 
zijn. Ook zijn de drukbezochte kindermiddagen, 
die onze activiteitencommissie organiseert, dan 
helaas verleden tijd. 
We proberen in ieder geval iedere vrijdag-, 
zaterdag- en zondagmiddag open te zijn. daarvoor 
hebben we u dus keihard nodig! We zoeken 
mensen die enkele uren per week kunnen helpen in 
het winkeltje of in het onderhoud. Wat vragen wij?

Vrijwilliger winkel
Samen met andere vrijwilligers alle voorkomende 
werkzaamheden in ons winkeltje uitvoeren; 
verkopen van  snoep, fris, snacks. Ondersteuning 
bij kinderfeestjes.
Wat verwachten wij van jou? Vriendelijk en een 
goede inzet; werkt graag samen. 
Wat kun je van ons verwachten? Gezellig team en 
veel lol. Gewenste ervaring? Hoeft niet, makkelijk 
rekenen is nodig.

Vrijwilliger onderhoud
Onderhoud van het groen in en om de speeltuin, 
zodat de kinderen veilig en goed kunnen spelen. 
Wat verwachten wij van jou? Inzet en motivatie. 
Wat kun je van ons verwachten? een gezellig team, 
veel voldoening. Gewenste ervaring? ervaring in 
onderhoud tuin en groen. 

Heb je na het lezen van dit artikel interesse ge-
kregen om eens te praten over een eventuele 
vrijwilligersrol, of ken je iemand die dit graag zou 
willen doen, laat het ons dan zo spoedig mogelijk 
weten.

tel. 06 - 29 38 13 51
info@hagerweike.nl 
website: www.hagerweike.nl

SpEELtUIN HAGERWEIKE ZOEKt VRIJWILLIGERS!
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MUZIEK, dANS EN pOëZIE 
Op ONS EIGEN WINKELpLEIN VENLO-ZUId

In de weekenden voor het KuCuLoere-festival 
krijg je alvast een voorproefje van wat Venlo-
Zuid in huis heeft. In goede samenwerking 
met de winkeliers van het winkelplein Venlo-
Zuid hoor je muziek en poëzie, en zie je dans 
langskomen.

Zaterdag 20 april hoor je de klanken van 
bijvoorbeeld moksi manis en Simons én krijg je 
de flyer met daarop het complete programma 
van het KuCuLoere-festival op 11 mei. een week 
later, op zondag 28 april, showt urban dance 
Studio tussen de middag de passie voor urban 
dance in een flashmob. Zie jij welke dansstijlen 
er langskomen? Is het HipHop, Streetdance of 
misschien dancehall? 

Het thema van ons festival is ‘Van poesiealbum tot 
Instagram…je deelt’. daarom gaan we zaterdag 
4 mei terug in de tijd en hoor je in Jan Linders en 
Albert Heijn versjes. Je kent ze vast nog wel, de 
versjes die je vroeger in een poesiealbum schreef. 

dus mis het niet, en kom in de weekenden voor 11 
mei even langs.

Ontdek stop-motion,
virtual reality en vloggen

Het festival voor én door 
Venlo-Zuid op 11 mei krijgt 
steeds meer vorm. de aller- 
kleinsten luisteren vol aan- 
dacht naar het voorlezen, knut-
selen iets moois of knuffelen 
lekker met de dieren van de 
Kinderboerderij Hagerhof. 
maar ben je 10 jaar of ouder? dan 
wil je er zeker bij zijn. Grijp je kans 
om zelf een virtual reality schilderij 
of een tekenfilm via stop-motion 
te maken onder begeleiding van 
roel Sanders (stop-motion), 

marcel Oehlen (expert Virtual reality) en rita 
Koolstra (kunstenaar Virtual reality). Of vlog er 
op los tijdens het festival. Is dit echt iets voor jou? 
meld je dan aan via kucuvenlozuid@gmail.com
meedoen is gratis.
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momenteel zijn er in ons postcodegebied vier 
openbare plekken om een elektrische auto op te 
laden, elk met 2 stekkerplaatsen:
op de regentessestraat, de Hendrikxstraat, de 
Sloterbeekstraat en de Genbroekstraat.

Het valt echter op, dat er vaak auto’s geparkeerd 
staan op deze plekken die geen gebruik maken 
van de oplaadmogelijkheid. Vaak zelfs omdat de 
betreffende auto niet eens een elektrische auto is! 
Bedenk dat er wijkgenoten met elektrische auto’s 
zijn, die afhankelijk zijn van deze oplaadplekken 
om bijvoorbeeld morgen weer naar hun werk 
of familie te kunnen rijden. Houd deze plekken 
daarom vrij voor elektrische voortuigen; en 

gebruik deze plekken alléén wanneer de auto 
daadwerkelijk opgeladen wordt. Als de batterij vol 
is, maak de plek dan vrij voor andere wijkgenoten 
die hun elektrische auto’s op willen laden.

de gemeente Venlo heeft een samenwerking met 
nuon-Heijmans op het gebied van laadpalen. een 
aanvraag voor een laadpaal op publiek terrein kan 
via internet gedaan worden. Iedere particulier die in 
de gemeente Venlo woont of werkzaam is, kan een 
aanvraag indienen voor een publiek laadpunt, mits 
bewezen kan worden dat die particulier eigenaar 
is/wordt van een elektrische auto. tevens zal alleen 
in de publieke ruimte een laadpaal aangelegd 
worden, wanneer de aanvrager dat niet op eigen 
terrein zou kunnen realiseren (bijvoorbeeld geen 
eigen oprit).

de komende jaren zal het aantal elektrische 
auto’s ook in onze wijk merkbaar gaan groeien. 
deze auto’s stoten geen uitlaatgassen uit in de 
wijk en zijn heel stil vergeleken met diesel- of 
benzineauto’s. Laten we daarom de groei van het 
aantal elektrische auto’s in onze wijk toejuichen. 
Wat daarbij helpt, is dat wij als wijkbewoners de 
openbare parkeerplekken met laadpalen vrij 
houden voor elektrische auto’s, zodat dat in ieder 
geval geen bezwaar zal vormen voor wijkbewoners 
die overwegen om hun diesel- of benzineauto in 
te ruilen voor een emissievrije en stille, elektrische 
auto!

https://www.oplaadpuntaanvragen.nl/
gemeentes/venlo

LAAdpALEN   door Mark Leenen

dRINGENdE OpROEp
Van renewi kwamen de laatste tijd diverse klachten binnen over het feit dat bij het 
aanbieden van de GFt-containers (de groene Kliko’s dus), veelvuldig glas en plastic daarin 
wordt aangetroffen. Glas dient in de daarvoor bestemde containers gedeponeerd te 
worden. op diverse plekken is daartoe gelegenheid. bij het winkelplein is een mogelijkheid 
en ook op andere plekken in onze wijk. tevens hierbij het verzoek om papier op de 
ophaalzaterdagen op de juiste manier aan te bieden; bij voorkeur in dichtgemaakte dozen 
of anders samengebonden,  zodat het papier niet op straat kan belanden door b.v. harde 
wind. Is het niet zo dat wij met z’n allen een schone wijk willen hebben én houden; dat komt 
de leefbaarheid voor ons allemaal ten goede, toch!?
overigens zou het ook zeer wenselijk zijn, indien er bij het ophalen van huisvuil of papier 
afval/rommel op straat belandt, dit ook door de dienstdoende mensen opgeraapt wordt.
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pUZZEL

Welk van onderstaande woorden kunt u NIEt wegstrepen

BeAtrIXPArK
BeeLdenFABrIeK
CreSCendO 
dOmuSHuIS
HAGerWeIKe
KOPerWIeK
KreKeLVeLd
mAAS
mAASWAArd   
mArIAKerK
mOSKee
nedInSCO
SInSeLHOF
teGeLSeWeG
VeILInG 
VIKInGPAd
WILdVeLd
WIJKAGent 
WIJKKrAnt
WInKeLPLeIn
ZuIdStrOOm
ZuIdPILAAr                          

Los de puzzel op en stuur u oplossing in vóór 1 juni 2019 en maak kans op een van de 3 cadeaubonnen 
ter waarde van € 10,-. Oplossingen naar redactievenlozuid@hotmail.com of naar het redactie adres: 

Anne Frankstraat 33, 5912 HC, Venlo.

die zes foto’s op pagina 12 van de vorige 
uitgave bleken nogal moeilijk. We kregen één 
oplossing binnen. die was niet helemaal goed. 
Wat was de juiste oplossing?
1 Spoorwegovergang bij de Bovenste molen.
2 tuin Sinselveldstraat tussen kerst en 

nieuwjaar 2017.
3 monument emmastraat ter hoogte van 

Zuidhoek.
4 Hondenrooster Waterhoenstraat bij 

speelvoorziening.
5 Onderdoorgang naar Sinselveldhofje.

6  Parc van toën (zie vorige Wijkkrant), Anne 
Frankstraat bij nr. 200.

We kregen slechts één inzending hierop en die 
was niet helemaal juist, geen winnaars dus. de 
rebus leverde 15 inzendingen op en die waren 
allemaal goed. Los deze rebus op en stuur de 
oplossing op. de drie winnaars zijn; Simone 
Schreurs-deijkers, Gé Boetzkes en milly Smits. 
de cadeaubonnen hebben jullie inmiddels 
ontvangen.

KEN JE WIJK EN OpLOSSING REBUS



Jaargang 24  ■  n r.  2  ■   ap r i l  2019 13

Het plan voor de aanleg van 10 parkeerplaatsen op de Kerkhofweg gaat niet door. In een artikel 
in de vorige wijkkrant stond het plan voor het verwijderen van paaltjes aan het einde van de 
Kerkhofweg en het creëren van parkeerplaatsen, dat zal geen doorgang vinden. er is onvoldoende 
draagvlak hiervoor.

Sigaretten, shag, pijp of 
sigaar roken. Velen deden 
dat en velen doen dat nog 

steeds. de rook is vies en stinkt, behalve voor 
de rokers natuurlijk. Ook schrijvers dezes heeft 
jarenlang gerookt, maar is gelukkig wijzer 
geworden en rookt al lange tijd niet meer. 

enkele weken geleden organiseerde de leiding van 
college den Hulster een bijeenkomst over roken, 
of beter gezegd, het verbieden van het roken in 
(al langer het geval) en op het schoolterrein. Ze 
voorzagen dat leerlingen en medewerkers die toch 
een peuk willen opsteken de wijk intrekken en daar 
overlast veroorzaken. dat willen we niet. daarom 
een gesprek met o.a. bestuur Bewonersnetwerk, 
GGd en liefst meer organisaties in de wijk.
Hoe krijgen we een rookvrije wijk? We inven-
tariseerden hoe het staat met ge- en verboden. 
roken in gebouwen met een openbare functie 

zoals ziekenhuis en school e.d. mag niet meer, 
dus de Zuidpilaar, Sinselhof, VieCuri, Koperwiek, 
Zuidstroom, gymzalen en nog meer plaatsen zijn 
al rookvrij en binnenkort dus ook de terreinen van 
den Hulster. de GGd kan helpen met een cursus 
om te stoppen met roken, veelal betaald door de 
zorgverzekeraar! doel, de rookvrije generatie, de 
jeugd van nu ertoe zetten niet te beginnen met 
roken!

mensen die wel willen roken doen dat dan veelal 
“op de openbare weg”. daar mag en kan het nog, 
prima zolang het duurt en de buurt er geen last 
van heeft, dus niet de peuken en andere troep 
achterlaten als dank voor het verpozen!

Voor meer info o.a.:
https://rookvrijegeneratie.nl/nieuws/
zorgpartners-venlo-gaan-rookvrije-generatie 

ROKEN

RECtIFICAtIE 
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IdEEëN

Goede ideeën en plannen voor een betere 
wijk zijn altijd welkom. Het Bewonersnetwerk 
Venlo-Zuid heeft gelukkig nog altijd budget om 
goede projecten voor de wijk te ondersteunen 
met een subsidie. er is in de afgelopen 
vergadering ingestemd met de voorwaarden. 
deze zijn gepubliceerd op de website www.
bewonersnetwerkvenlozuid.nl bij Over ons, 
praktische zaken onder het kopje wijkbudget. 

doel van het wijkbudget is het versterken van de 
betrokkenheid in de wijk. Heb je plannen voor 
verbetering van de leefomgeving, het veiliger 
maken van de wijk, elkaar helpen of beter leren 
kennen of stimuleren van duurzaam gedrag, dan 
kun je in aanmerking komen voor een maximale 
bijdrage van € 3.500,-. Lees de voorwaarden 
goed.

VENLO-ZUId GEMIddELd!  door roGer SPItZ

de gemeente heeft in 2018 de wijken in Venlo 
bekeken en gerangschikt naar zwakke, 
gemiddelde en sterke wijken. Wat zegt dit voor 
Venlo-Zuid? 

Welke thema’s zijn bekeken en wat moet je met 
de uitkomsten? In ieder geval wil ik enkele cijfers 
met de lezers van onze wijkkrant delen en mogelijk 
kan op een later tijdstip er iets mee gedaan 
worden. de algemene indruk van de scores zijn 
wel bekend. de zwakke wijken zijn Op de Heide, 
Vastenavondkamp, Blerick-Zuid en Venlo-noord. 
de sterke wijken zijn de dorpen zoals ’t Ven, 
Boekend en Hout-Blerick en Lomm. de thema’s 
zijn bewoners, samenleven, actief, leren, zorg en 
woonomgeving.

nu Venlo-Zuid. de woonomgeving scoort zwak 
en de andere thema’s gemiddeld.  echter op 
het thema samenleven is er een negatieve 
ontwikkeling. meer mensen voelen zich eenzaam 
en er verhuizen meer mensen. Aan de andere 

kant zijn er minder mensen met een uitkering en 
ook er is een daling van huishoudens met een laag 
inkomen de laatste twee jaar.

Waarom scoort de woonomgeving zwak? Het 
zit hem vooral in de veiligheid. Vooral sociale 
overlast wordt als minder ervaren. Ook veiligheid 
woonomgeving, onveilig gevoel in de buurt en 
slachtofferschap zijn thema’s die Venlo-Zuid tot 
een minder prettige buurt maken.
Als er al een conclusie getrokken mag worden, 
dan zal inzet van gemeente, politie, welzijnswerk 
en wijkbewoners verwacht mogen worden op 
veiligheidsthema’s.

de inrichting van de openbare ruimte wordt door 
de bewoners van Venlo-Zuid redelijk positief 
beoordeeld, maar er wordt wel een kanttekening 
geplaats bij de fysieke verloedering. dit kan dus 
beter. Wie geïnteresseerd is in de hele analyse, kijk 
op onze website:
 www.bewonersnetwerkvenlozuid.nl
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SIX pACK IN VENLO-ZUId

de opkomst van nieuwe muziekgroepen en soms ook toneelgroepen is bijna niet meer bij te 
houden. Ze verschijnen vaak snel en verdwijnen ook weer voordat men daarvan heeft kunnen 
genieten.

een SIX PACK is eigenlijk een verpakking (6 blikjes) geestrijk vocht. Het zou ook een groep jonge lieden 
kunnen zijn, die bijvoorbeeld ‘s zomers tijdens een of ander evenement op het strand optreedt om 
daar hun gebruinde en gespierde bovenlijf, ofwel six pack, met enige ijdelheid aan den volke wil tonen. 
misschien wel in Venlo-Zuid bij een beachvolleybaltoernooi!

nee, deze bende van zes komt bijna wekelijks gratis optreden in mijn achtertuin met veel verschillende 
heesters, waarbij de viburnum met ‘s winters mooie witte bloesemtrossen hun voorkeur heeft om zich 
daarin te verschuilen. Luid en langdurig kwetterend, soms zelfs irritant omdat ik daardoor de muziek 
met tekst niet goed kan horen en volgen, hebben zes mussen waarschijnlijk meningsverschillen over de 
rangorde. de kool- en pimpelmeesjes en zelfs het roodborstje robin (zoals ik hem/haar noem) verlaten 
dan in één klap de diverse voederplaatsen. misschien doet de bende van zes dit gezamenlijke optreden 
wel met opzet om daarmee mijn andere vogelvriendjes weg te jagen om dan zich te goed te doen aan de 
diverse rijkelijk aanwezige zaden. Ja, ik weet dat wel bijna zeker! Want als de bende opeens stil is, zijn 
de andere vogeltjes dus al gevlogen en kunnen de hebberige wegdrijvers de voederplaatsen innemen. 
daarbij worden dan onmiddellijk de diverse zaadjes, die niet zo lekker schijnen te zijn, 
rigoureus eruit gepikt om vervolgens op de grond te belanden. Binnen niet al te lange tijd 
kunnen de kool- en pimpelmeesje en ook robin zich daaraan te goed doen. de bende 
van zes voelt zich waarschijnlijk te goed om van de grond te eten!

ma Xi
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S E R V I C E N U M M E R S

Het servicepunt Stadsbeheer is het meldpunt van de
gemeente Venlo waar u terecht kunt met meldingen,
klachten en vragen over uw woonomgeving.
Het is bereikbaar tussen 08:00 uur en 17:00 uur.
u kunt voor onderstaande zaken bellen met
het algemeen nummer  14 077. Ook kunt u een e-mail 
sturen naar info@venlo.nl 

Groenvoorzieningen
•	 Reiniging
•	 Onderhoud	straten	en	wegen
•	 Straatverlichting
•	 Honden(poep)	overlast
•	 Ongediertebestrijding
•	 Leefmilieuzaken
•	 Heroïnespuiten
•	 Gladheidbestrijding
•	 Rioolverstopping
(na 16:00 uur en in het weekend kunt u contact
opnemen met een rioolontstoppingsbedrijf)

Gemeentelijk informatiecentrum 14 077
Geopend: maandag t/m vrijdag 08:00 – 17:00 uur

parkeerbeheer (algemeen) 14 077

Wijkgericht werken 14 077

Stadswacht Venlo  14 077

politie 0900-8844

Wijkagenten Venlo-Zuid  0900-8844 
e-mail  Wijkagent-Venlo-Zuid@Limburg-noord.politie.nl

Om u zo goed en snel mogelijk van dienst te kunnen zijn, is het 
belangrijk dat u in ieder geval een duidelijk antwoord probeert
te geven op de volgende vragen:
- wat is uw probleem, wens of vraag?
- waardoor of wie is het probleem?
- wat is de exacte locatie van uw melding?

Voor meldingen over aangevraagde vergunningen en/of 
ontheffingen e.d.verwijzen wij u naar 
https://zoek.overheid.nl/berichten_over_uw_buurt_eenvoudig_zoeken

VergaderingenBNVZ in 2019de volgende openbare vergaderingen zijn 
woensdag 5 juni 2019, de daarop volgende 
zijn op 4-9 en 11-12 alles in 2019.We beginnen om 19:00 uur in het HvdW, 

de Zuidpilaar, reigerstraat 2, tenzij anders 
vermeld op de agenda.

Wijkspreekuur: op donderdag tussen 11:00 en 13:00 uur kunt u bij de Zuidpilaar 
een gesprek hebben met de wijkagenten, de bewonersondersteuners, 
iemand van de gemeente of woningstichtingen over vragen, klachten of anderszins.


